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AMATEURVOETBAL | 

VIOS staat nog open voor samengaan 

met andere club  

door Peter Alleblas  

DEN HAAG | Voetbalvereniging VIOS staat er nog open voor om met een 
andere club(s) in zee te gaan. Ook staat de Haagse club niet onwelwillend 
tegenover een verhuizing naar een andere locatie. "Alleen, ik weet nog steeds 
niet wat de gemeente wil en wat bijvoorbeeld een club als LENS wil", zegt 
VIOS-voorzitter Roland Reedijk die begin maart meer duidelijkheid hoopt te 
krijgen. "Het moet ook niet veel langer duren. We willen graag weten waar we 
aan toe zijn.". 

De huur van het sportcomplex op de hoek van de Dedemsvaartweg/Melis Stokelaan 
is vorig jaar al opgezegd, maar de gemeente heeft deze tot op de dag van vandaag 
opgeschort. VIOS, zo zegt Reedijk, wil best op het huidige sportpark blijven zitten. 
Maar of de club het financieel op kan blijven brengen, is de vraag. 
"We hebben al een contributieverhoging doorgevoerd en ook de prijzen in de kantine 
aangepast. Ons eerste elftal doet het niet zo heel goed, dus er komen minder 
bezoekers die ook eerder naar huis gaan. Maar ja, je bent lid van de KNVB en je wilt 
toch ook een gediplomeerde trainer in huis hebben. Daar betaal je alleen weer voor. 
We moeten elke eurocent omdraaien." 
 
Mocht VIOS blijven, dan wil de club in elk geval niet verdergaan met Jai Hanuman. 
"Ik heb begrepen dat ze graag naar de Gaslaan willen. Op zich is het nu goed 
verdeeld. Toch kan je merken dat we beide een verschillende cultuur hebben." 
 
Als fusiepartner zijn de namen gevallen van Cromvliet, GONA en LENS. Reedijk: 
"GONA wil graag op haar complex blijven zitten. Ik geloof dat Cromvliet op drie 
verenigingen zit te wachten. En LENS, dat zou met VIOS misschien een eerste stap 
kunnen zijn. Het moet eerst maar eens concreet worden. En misschien bestaat de 
mogelijkheid te verhuizen naar Leidschenveen of Ypenburg. Ik heb gehoord dat in 
één van deze wijken een sportpark komt." 

 


